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25-11-2018 
 
Beste buurtbewoner, 
 
Met deze 3e nieuwsbrief houden we je graag op de hoogte van de nieuwe ontwikkelingen. 
 
Bussen 
Dinsdag 20 november is er een gesprek geweest met de gemeente en Arriva. Dit was weinig 
hoopgevend maar zeer verhelderend. Er blijkt nl. helemaal geen besluit te liggen om de 
Onderwijsboulevard busvrij te maken. 

Wij hebben een en ander nader uitgelegd in een brief die wij aan de leden van de gemeenteraad 
gestuurd hebben. Zie bijlage.  

Op dinsdag 27-11-2018 komt de raadscommissie Omgeving weer bijeen om onder meer te spreken 
over onze inbreng tijdens Informeren en Ontmoeten. We proberen dit punt naar voren te halen op 
de agenda, zodat we op tijd bij de Algemene Ledenvergadering kunnen zijn. 

Informatiebijeenkomst gemeente met werkgroep Oranjeboulevard 
De bijeenkomst op dinsdagavond van de gemeente met de werkgroep Oranjeboulevard is 
uitgesteld naar januari 2019. Leden van de werkgroep hebben daarover bericht ontvangen van 
projectleider Paula Valkier van de gemeente. We willen graag eerst meer duidelijkheid over de 
komst van de extra bussen en of dat terug te draaien valt. Op dit moment zijn keuzes qua 
wegprofiel en groeninrichting niet te maken. 

Algemene Ledenvergadering 
De Algemene Ledenvergadering gaat wel door. Het is belangrijk om nu een krachtig bestuur te 
benoemen. Er wordt op dit moment al heel erg veel werk verzet door de beoogd bestuursleden  
Het is wenselijk dat formeel te bekrachtigen. Vooral naar buiten toe.  

En we willen ook graag jullie mening en ideeën horen over wat we nog kunnen ondernemen om 
het bussen-tij te keren.  

De Algemene Ledenvergadering vindt plaats op dinsdag 27 november a.s. van 20u30 tot 21u30 in 
de Melkfabriek, Guldenvliesstraat 4H. 
 
Daar hoor je wat op dit moment de stand van zaken is inzake de Oranjeboulevard.  
En natuurlijk over the continuing story van al die bussen die eraan komen.  
Ook informeren we je dan over situatie rond de voorgenomen goederenspoorlijn Meteren-Boxtel, 
die – als hij doorgaat - straks (nog meer) nachtelijke geluidsoverlast en trillingen in de wijk zal 
veroorzaken.  
Tot slot vragen we jullie de nieuwe bestuursleden te benoemen. De kandidaat-bestuursleden die 
zich hebben aangemeld zullen zich kort voorstellen.  
 
Agenda Algemene Ledenvergadering 
1. Overleg Oranje Boulevard 
2. Bussen door onze wijk 
3. Goederenspoorlijn 
4. Benoeming bestuursleden 
5. Verslag kascommissie en decharge van het oude bestuur 
5. Wat verder ter tafel komt en rondvraag 
 
Na afloop drinken we samen een borrel op een mooie, rustige, groene Oranjeboulevard-wijk. We 
hopen op een grote opkomst. Onze wijk verdient jullie inzet en support!  
 
Met vriendelijke groet, namens de bewonersvereniging ’t Zand-zuid,  
Marjan te Riele	


